
ПРОТОКОЛ Ме 1

Першого засідання Ради з питань внутрішньо переміщених осіб

при Івано-Франківській обласній державній (військовій)
адміністрації

07.09.2023 14.00 год. |

м. Івано-Франківськ

Присутні 16 з 18 членів Ради з питань внутрішньо переміщених осіб

при Івано-Франківській обласній державній (військовій) адміністрації

Виступали: Сеник Г. С. - заступник директора - начальник

управління соціального захисту населення департаменту

соціальної політики облдержадміністрації.

Пасічник Г. В. - начальник відділу соціальної підтримки

внутрішньо переміщених осіб управління соціальних

гарантій департаменту соціальної політики

облдержадміністрації

ПРИСУТНІ: члени Ради з питань внутрішньо переміщених осіб при

Івано-Франківській обласній державній (військовій)

адміністрації (за списком)

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:

1. Вступне слово.
2. Представлення кандидатів, які увійшли до Ради з питань внутрішньо

переміщених осіб (далі - ВПО)

. Обрання голови, заступника та секретаря до Ради з питань ВПО.

Пропозиції членів Ради з питань ВПО на наступне засідання.

5. Різне.

ьо

Протокол

1. Вступне слово

Слухали:
Сеник Г. С. - заступник директора г начальник управління соціального

захисту населення департаменту соціальної політики облдержадміністрації, яка

привітала всіх присутніх членів Ради з питань ВПО та побажала плідної роботи.

Прозвітувала за проведену роботу з підготовки створення Ради ВПО та

ознайомила з нормативними документами, які передували створенню Ради з

питань ВПО.
Дем'янчук С. С. - регіональний координатор БО «БФ «ССС» у Івано-

Франківській області, яка запропонувала провести стратегічну сесію по
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плануванню роботи ради з питань ВПО (планується на жовтень 2023 і триватиме2 дні).

2. Представлення кандидатів, які увійшли до Ради з питаньвнутрішньо переміщених осіб (далі -- ВПО)
і

Слухали:
Сеник Г. С. - заступник директора - начальник управління соціального

захисту населення департаменту соціальної політики облдержадміністрації, яка
представила членів Ради з питань ВПО, склад який затверджений
розпорядженням облдержадміністрації від 31.08.2023 М» 333.

3. Обрання голови, заступника та секретаря до Ради з питань ВПО

Слухали:
Кос Г. М., яка запропонувала свою кандидатуру на голову Ради з питаньВПО.
Павлишин Н. І., яка запропонувала кандидатуру заступника голови Ради зпитань ВПО - Дем'янчук С. С.
Акименко І.В., яка запропонувала свою кандидатуру на посаду секретаряРади з питань ВПО.

Голосували:
- За голову Ради з питань ВПО Кос Г. М.

«За» - 16, «Проти» - 0, «Утримались» - 0.
-  Зазаступника Ради з питань ВПО Дем'янчук С. С.

«За» - 14, «Проти»- 0, «Утримались» - 2.
- За секретаря Ради з питань ВПО Акименко І. В.

«За» - 15, «Проти» - 0, «Утримались» - 1.

Вирішили: головою Ради з питань ВПО обрати - Кос Г. М., заступникомголови Ради з питань ВПО обрати - Дем'янчук С. С., секретарем Ради з питаньВПО обрати- Акименко І. В.

4. Пропозиції членів Ради з питань ВПО на наступне засідання.

Слухали:
Кос Г. М., яка запропонувала створення онлайн групу (телеграм) всіхчленів Ради з питань ВПО. Налагодити співпрацю з благодійними організаціями.
Дем'янчук С. С. - щодо опрацювання ідей на стратегічну сесію.

Побажання, членів Ради щоб сесія була у робочі дні.
Акименко І. В. запропонувала проводити зустрічі Ради з питань ВПО в

онлайн-режимі.



ПРОТОКОЛ У» 2

Оффлайнфасилітована стратегічна сесії/засідання Ради з питань
внутрішньо переміщених осіб

при Івано-Франківській обласній державній (військовій)
адміністрації

і

02-03.10.2023 9.00 год. м. Івано-Франківськ

Присутні 17 з 18 членів Ради з питань внутрішньо переміщених осіб

при Івано-Франківській обласній державній (військовій) адміністрації

Виступали:  - Валерія Вершиніна. - директорка з правових
литань, проектна менеджерка БО БФ "ССС"
Євген Кривошеєв - проектний координатор БО "БФ ССС"
- регіональну команду БО БФ "ССС" в Івано-Франківський

ласті
ПРИСУТНІ:  члениРади з питань внутрішньо переміщених осіб при Івано-

Франківській обласній державній (військовій) адміністрації
(за о списком), представники департаменту соціальної
політики  Івано-Франківської / облдержадміністрації | та
регіональний координатор взаємодії з громадськістю
Уповноваженого Верховної Ради України з прав людини -
Тимчук Ірина Василівна.

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:

1. Вступне слово.
Представлення кандидатів, які увійшли до Ради з питань внутрішньо
переміщених осіб (далі - ВПО)
Обрання голови, заступника та секретаря до Ради з питань ВПО.
Пропозиції членів Ради з питань ВПО на наступне засідання.

5. Бізне.
зм
м

Протокол

1. Вступне слово

Слухали:
Сеник Г. С. - заступник директора - начальник управління соціального

захисту населення департаменту соціальної політики облдержадміністрації, яка
привітала всіх присутніх членів Ради з питань ВПО та побажала плідної роботи.
Прозвітувала за проведену роботу з підготовки створення Ради ВПО та
ознайомила з нормативними документами, які передували створенню Ради з

питань ВПО.



Дем'янчук С. С. - регіональний координатор БО «БФ «ССС» у Івано-

Франківській області, яка запропонувала провести стратегічну сесію по

плануванню роботи ради з питань ВПО (планується на жовтень 2023 і триватиме
2 дні).

2. Представлення кандидатів, які увійшли до Ради з питань
внутрішньо переміщених осіб (далі - ВПО)

Слухали:
Сеник Г. С. - заступник директора - начальник управління соціального

захисту населення департаменту соціальної політики облдержадміністрації, яка

представила членів Ради 3 питань ВПО, склад який затверджений
розпорядженням облдержадміністрації від 31.08.2023 М» 333.

3. Обрання голови, заступника та секретаря до Ради з питань 153110;

Слухали:
Кос Г. М., яка запропонувала свою кандидатуру на голову Ради з питань

ВПО.
Павлишин Н. І., яка запропонувала кандидатуру заступника голови Ради з

питань ВПО - Дем'янчук С. С.
Акименко І.В., яка запропонувала свою кандидатуру на посаду секретаря

Ради з питань ВПО.

Голосували:
- За голову Ради з питань ВПО Кос Г. М.

«За» - 16, «Проти» - 0, «Утримались»- 0.
-  Зазаступника Ради з питань ВПО Дем'янчук С. С.

«За» - 14, «Проти» - 0, «Утримались» - 2.

- За секретаря Ради з питань ВПО Акименко І. В.
«За» - 15, «Проти» - 0, «Утримались» - 1.

Вирішили: головою Ради з питань ВПО обрати - Кос Г. М., заступником
голови Ради з питань ВПО обрати - Дем'янчук С. С., секретарем Ради з питань
ВПО обрати- Акименко І. В.

4. Пропозиції членів Ради з питань ВПО на наступне засідання.

Слухали:
Кос Г. М., яка запропонувала створення онлайн групу (телеграм) всіх

членів Ради з питань ВПО. Налагодити співпрацюз благодійними організаціями.
Дем'янчук С. С. - щодо опрацювання ідей на стратегічну сесію.

Побажання, членів Ради щоб сесія була у робочі дні.



Акименко І. В. запропонувала проводити зустрічі Ради з питань ВПО в
онлайн-режимі.

Сенюта Л. М. запропонувала створити робочі групи по напрямках з числа
членів Ради з питань ВПО для вирішення питань, пов'язаних з напрямком групи.

Крохмальова О. В. запропонувала взаємодію з районними Радами з питань
ВПО та з територіальними Радами з питань ВПО.

і

5. Різне.

Виступали:
Дем'янчук С. С. повідомила, що буде проводитись Всеукраїнський форум

Рад з питань ВПОу м. Києві, де представники Ради з питань ВПО при Івано-
Франківській обласній державній (військовій) адміністрації можуть взяти участь.

Голова Ради з питань ВПО лина КОСіСекретар Ради з питань ВПО Грина АКИМЕНКО



ПРОТОКОЛ М» 3
Онлайн засідання Ради з питань внутрішньо переміщених осіб

при Івано-Франківській обласній державній (військовій)
адміністрації

і04.12.2023 12.00 год. м. Івано-Франківськ

Присутні 18 з 18 членів Ради з питань внутрішньо переміщених осіб
при Івано-Франківській обласній державній (військовій) адміністрації

Виступала: КосгГ.М. - голова Ради з питань ВПО

ПРИСУТНІ: члени Ради з питань внутрішньо переміщених осіб при
Івано-Франківській обласній державній (військовій)
адміністрації (за списком)

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:

І. Обговорення Стратегічного плану розвитку Ради ВПО при Івано-
Франківській обласній державній (військовій) адміністрації до 2025
року.

2. Затвердження Стратегічного плану розвитку Ради ВПО при Івано-
Франківській обласній державній (військовій) адміністрації до 2025
року.

3. Різне.
Протокол

І. Обговорення Стратегічного плану розвитку Ради ВПО при Івано-
Франківській обласній державній (військовій) адміністрації до 2025 року.

Слухали:
Кос Г. М.- голову Ради з питань ВПО, яка ознайомила присутніх членів

Ради з Стратегічним планом.

2. Затвердження Стратегічного плану розвитку Ради ВПО при Івано-
Франківській обласній державній (військовій) адміністрації до 2025 року

Голосували:
- За затвердження Стратегічного плану

«За» - 18, «Проти»- 0, «Утримались» - 0.



Вирішили: Затвердити Стратегічний план розвитку Ради ВПО при Івано-

Франківській обласній державній (військовій) адміністрації до 2025 року .

3. Різне.

Виступала:
Кос Г. М. запропонувала провести у 1 півріччі 2024 року об'єднане

засідання Рад з питань ВПО створених в Івано-Франківській області.

Голова Ради з питань ВПО Р Галина КОС

Секретар Ради з питань 153110; Ірина АКИМЕНКО



ПРОТОКОЛ Х» 4
об'єднаного засідання Рад з питань ВПО Івано-Франківської області

17.01.2024 13.00 год. м. Івано-Франківськ

В засіданні взяли участь голови, секретарі та члени Рад, утворених при
обласній та районних адміністраціях, а також при міських, селищних і сільських
територіальних громадах.

На засідання були запрошені Людмила Сірко - заступник голови обласної
державної адміністрації, представники департаменту соціальної політики
облдержадміністрації та представник Уповноваженого Верховної Ради України з

прав людини в Івано-Франківській області.
Цей захід проведений для об'єднання представників області, районів,

громад та ВПО. Його мета: обговорення ключових питань та можливостей, які
стосуються ВПОу області.

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:

І. Вітальне слово.
2. Презентація Стратегічного плану розвитку Ради ВПО при Івано-

Франківській обласній державній (військовій) адміністрації та план
діяльності Ради на І півріччя 2024 року.

3. Доповідь заступника обласної Ради з питань ВПО - Регіонального
координатора БО «БФ «ССС» у Івано-Франківській області

4. Про результати діяльності, проблемні питання та подальші напрямки
районних, міських, селищних, сільських Рад.

5. Різне

Протокол
1. Вітальне слово

Слухали:
Сеник Г. С. - заступник директора - начальник управління соціального

захисту населення департаменту соціальної політики облдержадміністрації, яка
привітала всіх присутніх та побажала плідної роботи.

2. Презентація Стратегічного плану розвитку Ради ВПО при Івано-
Франківській обласній державній (військовій) адміністрації та план
діяльності Ради на 1 півріччя 2024 року.

Слухали:
Кос Г. М. - Голова Ради з питань ВПО при Івано-Франківській ОДА

презентувала Стратегічний план розвитку Ради ВПО та план діяльності Ради на
І півріччя 2024 року.



3. Доповідь заступника обласної Ради з питань ВПО - Регіонального
координатора БО «БФ «ССС» у Івано-Франківській області
Слухали:

Дем'янчук С. С. - регіональний координатор БО «БФ «ССС» у Івано-
Франківській області, яка доповіла про активну роботу БО «БФ «ССС»в області,
та створення більше 800 Рад на території України. Поділилась планом на 2024 рік
та перспективу роботи Рад з питань ВПО.

4. Про результати діяльності, проблемні питання та подальші напрямки
районних, міських, селищних, сільських Рад.

Досвідом роботи в районах та територіальних громадах також поділились
представники м. Коломиї, Коломийського, Калуського та Надвірнянського
районів.

Відбувся відкритий діалог та обмін ідеями, спрогнозовано нові можливості
для спільних ініціатив та проектів Рад ВПО.

5. Різне

Олена Демірська - керівниця Івано-Франківської філії БО «БФ «Рокада»
поділилась роботою фонду який фахово працює з біженцями, переселенцями,
тими, хто постраждав від воєнних дій (чи інших явищ пов'язаних з війною), надає
допомогу приймаючим громадам.

Людмила Сірко - Подякувала за зустріч, має очікування що Ради ВПО
будуть дієвим інструментом для інтеграції переселенців. Члени Ради вже беруть
активну участь у громадському житті, а згодом можуть долучатися і до розробки
законодавчих документів для покращення життя ВПОв області.

РОГолова Ради з питань ВПО «ЄС
Секретар Ради з питань ВПО

Галина КОС

рина АКИМЕНКО



ПРОТОКОЛ М» 5

засідання Ради з питань ВПО Івано-Франківської області

13.03.2024 10.00 год. м. Івано-Франківськ

На засіданні присутні 15 з ІЗ членів обласної Ради з питань ВПО.

Присутні:
голова Ради Кос Г. М.,
заступник голови Ради Дем'янчук С. С.
секретар Ради Акименко І. В.,
члени Ради: Водвуд М. Б., Гоголь Т. В., Головчук С. П., Кащишин І. Я.,

Крохмальова О. В., Куліш Н. Д. Ляшко А. В., Осадча Л. Ф., Павлишин Н. І.,
Привар Н. П., Шевченко С. М., Рогова О. В.

Відсутні з поважних причин: Євчук М. М., Ловягін А. В., Сенюта Л, М.

Запрошені представник департаменту соціальної політики, представник
Уповноваженого Верховної Ради України з прав людини в Івано-Франківській
області, експерт проекту «Зміцнення інституційної спроможності системи
захисту прав дитини шляхом проведення моніторингу ситуацій з дітьми»,
регіональна соціальна спеціалістка БО «БФ «ССС» у Івано-Франківській області,
менеджер БФ «Рокада» та голова ГО «Д.О.М.48.24».

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:

1. Обговорення та погодження створених попередньо робочих груп Ради,
голосування про їх затвердження.
2. Пропозиції щодо подальшої роботи груп та планування їх діяльності на 2024
рік.
3. Проведення спільного із БФ «ССС» моніторингу місцевих політик та
програм для формування засад подальшої діяльності Ради.
4. Виступ кандидатів до членства Ради.
5. Різне.

Протокол
Вітальне слово

Кос Г. М. - голову обласної Ради з питань ВПО, яка привітала всіх
присутніх та побажала плідної роботи. Ознайомила присутніх з статистикою по
області та наголосила, що потрібно максимально включитися у роботу.



1. Обговорення та погодження створених попередньо робочих груп
Ради, голосування про їх затвердження.

Слухали:
Акименко І. В - секретаря, ознайомила членів Ради зі створеними

попередньо робочими групами Ради, які запропонувала затвердити на постійній
основі :

1. Підтримка ВПОз питань, що належать до охорони здоров'я - Питання освіти
та культурної інтеграції;
2. Житлові питання та інфраструктура;
3. Соціальний захист;
4. Реалізація ВПО у професійній діяльності, соціалізація і адаптація
працевлаштування;

5. Комунікація з благодійними та громадськими організаціями,
інформаційна робота, висвітлення діяльності у ЗМІ.

Голосували:
- За створення робочих груп

«За» - 15, «Проти» - 0, «Утримались» - 0.

2. Пропозиції щодо подальшої роботи груп та планування їх діяльності
на 2024 рік.

Слухали:
Акименко Ї. В. - Для інформаційної діяльності ВПО, постійного

моніторингу змін у законодавчій базі, що стосується ВПО запропонувала кожній
групі щотижнево, у визначений день, надавати секретарю інформаційну довідку
для розміщення інформації у телеграм каналі та фейсбук сторінці.

Голосували:
- За надання секретарю інформації для її поширення

«За» - 15, «Проти» - 0, «Утримались» - 0.

3. Проведення спільного із БФ «ССС» моніторингу місцевих політик та
програм для формування засад подальшої діяльності Ради.

Слухали:
Дем'янчук С. С. - регіональну координаторку БО «БФ «ССО» у Івано-

Франківській області та Юлію Дронь - регіональну соціальну спеціалістку БО
«БФ «ССС», які розповіли про напрями діяльності благодійного фонду в 2024
році , в тому числі про координаційну та менторську підтримку рад ВПО в
області, запропонували надати інформацію про майбутнє навчання для обласної
ради ВПО,, зокрема зазначити тему бажаного навчання.



Окрім цього представниці від БФ ССС розповіли про моніторинг місцевих
політик та програм із залученням рад ВПО для формування засад подальшої
діяльності ради, його мету , об'єкт, предмет, завдання , методи та інструменти
дослідження.

Світлана Дем'янчук запропонувала створити робочу групу із бажаючих
приєднатися до зазначеного моніторингу. Робочій групі до 25.03.2024 провести
аналіз відкритих джерел, згідно інструкції , та в подальшому працювати спільно
із представниками БФ ССС над моніторингом місцевих політик.

До складу ради виявили бажання ввійти : Кос Г.М, Демянчук С.С., Рогова О.
Осадча Л.Ф, ,Крохмальва О.,В., Кашчишин І. Я.,

Голосували за створення робочої групи для проведення спільного
моніторингу місцевих політик та програм із залученням рад ВПО для
формування засад подальшої діяльності ради із БФ ССС в зазначеному
складі.

«За» - 15, «Проти» - 0, «Утримались» - 0.

4. Виступ кандидатів в членство Ради.

Слухали:
Андрія Кузь - фахівець із взаємодії з органами влади БО «БФ «РОКАДА».
Повідомив про готовність працювати в складі Ради з питань ВПО при Івано-

Франківській ОВА, як представник БО «БФ «РОКАДА», Детально познайомив з
діяльністю БО «БФ «РОКАДА».

Голосували: рекомендувати голові ради ВПО в місячний строк
підготувати подання до голови Івано--Франківської ОВА про
включення зазначеного кандидата до складу Ради

«За» - 15, «Проти»- 0, «Утримались» - 0.

Наталія Вишневецька - внутрішньо переміщена особа - голова правління
ГО "Д.О М. 48/24". Познайомила членів з діяльністю ГО" Д.О.М. 48/24", а це
десятки успішно реалізованих проектів. А ще - тренінги, дискусійні клуби та
майстер-класи. Щороку коло соціальних ініціатив розширюється. Працюють
не лише з переселенцями. Виявила бажання та готовність працювати в складі
Ради з питань ВПО при Івано-Франківській ОВА.

Голосували: рекомендувати голові ради ВПО в місячний строк
підготувати подання до голови Івано--Франківської ОВА про
включення зазначену кандидатку до складу Ради
«За» - 15, «Проти»- 0, «Утримались» - 0.



5. Різне

Світлана Дем'янчук, ознайомила членів Ради з питань ВПО з основними
функціями та мандатом Уповноваженого Верховної Ради України з прав людини,
напрямками діяльності Офісу Омбудсмана та його регіонального представництва
в Гвано-Франківській області, розповілапро підстави та порядок звернення до
Уповноваженого 1 передала інформаційні матеріали про дотримання прав ВПО
для розповсюдження їх серед. населення. Також представила запрошених
регіональну координаторку з питань ВПО Ірину Тимчук та експертку проєкту
«Зміцнення інституційної спроможності системи захисту прав дитини шляхом
проведення моніторингу ситуації з дітьми» регіонального представництва
Уповноваженого в Івано-Франківській області Лілію Ткачук.

Голосували : Інформацію взяти до відома .

«За» - 15, «Проти» - 0, «Утримались» - 0.

Наталія Привар , представниця від ради з питань ВПО при Надвірнянській
МІТ зачитала та подала клопотання до голови обласної ради ВПО про внесення
на розгляд до Координаційного штабу з питань забезпечення реалізації прав і

свобод внутрішньо переміщених осіб пропозицію про внесення змін до
законодавства (додається).

Голосували : Вивчити дане питання та передати дану пропозицію про
внесення змін до законодавства адресату.

«За» - 15, «Проти» - 0, «Утримались» - 0.

Голова Ради з питань ВПО Галина КОС

Секретар Ради з питань ВПО убесі Грина АКИМЕНКО



ПРОТОКОЛ М» 6

Робоча зустріч Рад з питань ВПО Івано-Франківської області

01.05.2024 14.00 год. м. Івано-Франківськ
і

В засіданні взяли участь члени обласної Ради з питань ВПО (Гоголь Т.,
Кашчишин Ї., Кузь А., Акименко І., Євчук М., Ляшко А.) голови, секретарі та
члени Рад, утворених при обласній та районних адміністраціях, а також при
міських, селищних і сільських територіальних громадах.

На зустріч були запрошені Людмила Сірко - заступник голови івано-
Франківської облдержадміністрації, представники департаменту соціальної
політики облдержадміністрації, представник Уповноваженого Верховної Ради
України з прав людини в  Івано-Франківській області, представники
«Ощадбанку» та Івано-Франківського обласного центру зайнятості.

Цей захід проведений для об'єднання представників області, районів,
громад та ВПО. Його мета: обговорення ключових питань та можливостей, які
стосуються ВПОу області.

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:

І. Вітальне слово.
2. Про результати діяльності, проблемні питання та подальші напрямки

районних, міських, селищних, сільських Рад (вибірково).
3. Особливості кредитування за державною програмою єОселя.
4. Послуги служби зайнятості для ВПО.
5. Різне

Протокол
1. Вітальне слово

Слухали:
Акименко Ірину. - секретаря обласної Ради з питань ВПО, яка привітала

всіх присутніх та побажала плідної роботи.
Сірко Людмилу Іванівну - заступника голови івано-Франківської

облдержадміністрації, яка підняла питання щодо соціального житла для ВПО в
області: «Станом на 01.04.2023 2091 ВПО подала заяву щодо тимчасового житла
в Івано-Франківській області. В області налагоджена постійна взаємодія З

органами місцевого самоврядування та надаються необхідні консультації.
Створена та розвивається комунікація органів місцевого самоврядування з
міжнародними благодійними організаціями, яка спрямована на створення та
покращення стану фонду житла для тимчасового проживання ВПО. Тісно
співпрацюючи з міжнародними благодійними організаціями в області розпочата
робота з формування фондів житла, призначеного для тимчасового проживання
ВПО».



Євгенію Мнишенко - представника Уповноваженого Верховної Ради

України з прав людини в Івано-Франківській області, яка | розповіла про
правомірність надання статусу гірських для ВПО, які проживають у гірських

населених пунктах області. Також запропонувала представникам Рад з питань
ВПО взяти участь у Експертній раді при Представнику Уповноваженого з прав

людини, де розглядаються проблемні питання, які виникають у ВПО.

2. Про результати діяльності, проблемні питання та подальші напрямки
районних, міських, селищних, сільських Рад (вибірково).

Слухали:
Івахнюка Ігоря - голову Ради з питань ВПО м. Коломиї, який презентував

активну діяльність Ради за І півріччя 2024 року. Поділився досягненнями Ради та
проблемними питаннями з якими стикаються ВПОу громаді.

Пруднікову Валерію - голову Ради з питань ВПО Калуської РДА та м.

Калуш. Валерія презентувала свою Раду, активну діяльність, співпрацю Ради з

органами місцевого самоврядування та громадськими організаціями. Поділилася
планами на наступний квартал.

Відбувся відкритий діалог представників Рад області з Людмилою Сірко
та обмін ідеями, спрогнозовані нові можливості для спільних ініціатив та
проектів Рад ВПО

3. Особливості кредитування за державною програмою єЄОселя

Слухали:
Тетяну Абрамчук, яка | розповіла про особливості кредитування за

державною програмою єОселя та умови придбання житла для пільгових

категорій, в т.ч. для ВПО.

4. Послуги служби зайнятості для ВПО.

Слухали:
Ольгу Шевчук, яка розповіла про послуги служби зайнятості для ВПО.

Впродовж січня-квітня 2024 року послуги служби зайнятості отримували 1574

особи з числа ВПО. Із загальної чисельності осіб, які отримували послуги, 1229

осіб мали статус безробітного, 872 особи отримували допомогу по безробіттю.
За сприяння служби зайнятості 279 осіб працевлаштовано, 213 осіб брали участь
у суспільно-корисних роботах та 5 осіб у громадських та інших роботах
тимчасового характеру. Працівниками служби зайнятості продовжується робота
щодо з'ясування потреб ВПО у працевлаштуванні шляхом проведення
анкетування ВПО в місцях тимчасового проживання, які проживають в

приватному секторі, а також анкетування ВНО проводиться в ЦНАПах.



5. Різне

Людмила Сірко - Подякувала за зустріч, має очікування що Ради ВПО будуть
дієвим інструментом для інтеграції переселенців. Члени Ради вже беруть
активну участь у громадському житті, а згодом можуть долучатися і до
розробки законодавчих документів для покращення життя ВПОв області.

Секретар Ради з питань ВПО ; Ірина АКИМЕНКО



ПРОТОКОЛ М 7

засідання Ради з питань ВПО Івано-Франківської області

17.12.2024 14.00 год. онлайн/офлайн м. Івано-Франківськ

На засіданні присутні 18 з 20 членів обласної Ради з питань ВПО.

Присутні:
голова Ради Галина Кос,
заступник голови Ради Світлана Дем'"б,секретар Ради Грина Акименко,
члени Ради: Марія Водвуд, Тетяна Гоголь, Світлана Головчук, Іванна

Кащишин, Ольга Крохмальова, Наталія Куліш, Андрій Ляшко, Людмила
Осадча, Надія Павлишин, Наталія Привар, Світлана Шевченко, Олена Рогова,
Марія Євчук, Лідія Сенюта, Андрій Кузь.

Відсутні з поважних причин: Артем Ловягін, Наталія Вишневецька.

Запрошені представники департаменту соціальної політики (Івано-
Франківської облдержадміністрації:

Світлана Якимишин - начальник управління соціальних гарантій
департаменту,

Галина Пасічник - заступник начальника управління соціальних
гарантій - начальник відділу соціальної підтримки внутрішньо переміщеними
особами.

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:

1. Вітальне слово.
2. Комплексна програма підтримки внутрішньо переміщених осіб Івано-

Франківської області на 2025-2027 роки, яка схвалена розпорядженням
обласної військової адміністрації від 01.11.2024 Мо 471

3. Діяльність ГО «ВПО України» на Івано-Франківщині.
4. Планування діяльності обласної ради з питань ВПО на 2025 рік.
5. Інше.

е. Про хід виконання рекомендацій спільного моніторингу обласних
політик з питань соціального захисту населення, зокрема
внутрішньо переміщених осіб, що реалізуються  Івано-

Франківською обласною державною адміністрацією та Івано-
Франківською обласною радою.



е Пропозиції щодо внесення змін до Порядку використання коштів
обласного бюджету для надання матеріальної допомоги учасникам
бойових дій, іншим ветеранам війни Івано-Франківської області на
членам їх сімей на 2024-2026 роки (затверджений Розпорядженням
Івано-Франківської обласної військової адміністрації від
26.03.2024 Хо 136.

Протокол

1. Вітальне слово

Галина Кос привітала всіх присутніх та побажала плідної роботи.
Ознайомила присутніх з програмою підтримки "Тепла зима", спрямована на
допомогу малозабезпеченим сім'ям та внутрішньо переміщеним особам із
дітьми. В рамках програми на кожну дитину та особуз інвалідність І групи
передбачено одноразову виплату в розмірі 6500 гривень.

2. Комплексна програма підтримки внутрішньо переміщених осіб
Івано-Франківської області на 2025-2027 роки, яка схвалена
розпорядженням обласної військової адміністрації від 01.11.2024

ХМ» 471.

Слухали:

Світлана Якимишин презентувала проєкт комплексної програми
підтримки внутрішньо переміщених осіб Івано-Франківської області на 2025-
2027 роки, яка схвалена розпорядженням обласної військової адміністрації від
01.11.2024 Мо 471, яка знаходиться на затверджені обласної ради.

3. Діяльність ГО «ВПО України» на Івано-Франківщині.
Слухали:

Тетяна Гоголь ознайомила з діяльністю ГО «ВПО України» на Івано-
Франківщині, яка надає чималу підтримку внутрішньо переміщеним особам
зокрема, проводиться видача гуманітарної допомоги, надається психо-
соціальна підтримка, консультування, юридичні консультації, послуги з
вивчення німецької мови та гурток української мови. В 2024 році ГО охопили
більше ВПО області розпочавши виїзди у територіальні громади області.

4. Планування діяльності обласної ради з питань ВПО на 2025 рік.
Слухали:



Галина Кос наголосила на дотримані плану заходів стратегічного плану
Ради з питань ВПО. На активній роботі членів Ради за напрямками у робочих
групах.

5. Інше.
е Про хід виконання рекомендацій спільного моніторингу обласних

політик з питань соціального захисту населення, зокрема внутрішньо
переміщених осіб, що реалізуються Івано-Франківською обласною
державною адміністрацією та Івано-Франківською обласною радою.

Слухали:
Світлана Дем'янчук - Команда благодійної організації «Благодійний фонд
"Стабілізейшен  Суппорт  Сервісез"» у з межах  проєкту 4 «Підтримка
спроможності системи соціального захисту населення щодо реєстрації
внутрішньо переміщених осіб», який реалізується за підтримки Агентства
ООНу справах біженців в Україні, спільно із Радою з питань ВПО при Івано-
Франківській обласній державній адміністрації провели дослідження обласних
політик у сфері соціального захисту населення, які реалізуються в Івано-
Франківській області.
Робочою групою напрацьовані відповідні рекомендації для органів виконавчої
влади та органів місцевого самоврядування щодо внесення змін та доповнень
до чинних місцевих програм і НПА.

Вирішили : обласній раді ВПО взяти до відома і використання в
роботі дане дослідження і голосування за дане питання ради ВПО.

Голосували: «За» - 18, «Проти» - 0, «Утримались»- 0.

Марія Євчук, керівник служби у справах дітей обласної державної
адміністрації, член Ради ВПО розповіла про підтримку в області прийомних
сімей та дитячих будинків сімейного типу, які перемістилися на Прикарпаття
через бойові дії та окупацію.
Сьогодні на Прикарпатті проживають 15 великих прийомних родин, які були
змушені переїхати через війну.
З метою забезпечення житлом родини ДБСТ - ВПО з державного бюджету
спрямовано кошти на придбання житла у прийнятих в експлуатацію житлових
будинків для 5-ти ДБСТ на загальну суму більше 30 млн. гривень.
Три будинки вже вдалося придбати за сприяння
міжнародних партнерів, а ще два будинки - - збудувати.



Андрій Кузь - презентував можливості БФ "Рокада" в напрямку надання
допомоги ВПО та постраждалому населення.
Також засіданні було ознайомлено присутніх про можливості та перспективи
щодо створення в громаді на базі МТП та приміщень комунальної власності

органів самоорганізації населення ВПО, як один з можливих варіантів для
вирішення житлових проблем ВПО. За результатами зустрічі членами Ради

дана інформація прийнята до відома та погоджено можливість розвитку
подальшої співпраці в даному напрямку.

е Пропозиції щодо внесення змін до Порядку використання коштів
обласного бюджету для надання матеріальної допомоги учасникам
бойових дій, іншим ветеранам війни Івано-Франківської області на
членам їх сімей на 2024-2026 роки (затверджений Розпорядженням
Івано-Франківської обласної військової адміністрації від 26.03.2024
136.

Людмила Осадча винесла на обговорення питання надання рекомендацій
Управлінню ветеранської політики облдержадміністрації оскільки наразі

родинам загиблим та безвісті зниклим з числа ВПО відмовляють у виділенні
коштів з обласного бюджету, таким чином порушують права родин загиблих
внутрішньо переміщених осіб, які проживають на території (Івано-

Франківської області.
В ході обговорення вирішили направити лист голові Івано-

Франківської ОВА та запропонувати внести зміни підготовлені юристом
БФ ССС до абз.2. п. 2 Порядку використання коштів обласного бюджету
для надання матеріальної допомоги учасникам бойових дій, іншим
ветеранам війни Івано-Франківської області на членам їх сімей на 2024-
2026 роки (затверджений Розпорядженням Івано-Франківської обласної
військової адміністрації від 26.03.2024 136 в такій редакції:

Порядок використання коштів обласного бюджету для надання
матеріальної допомоги учасникам бойових дій, іншим ветеранам війни
Івано-Франківської області та членам їх сімей на 2024 - 2026 роки
(затверджений Розпорядженням Івано-Франківської обласної
військової адміністрації від 26 березня 2024 року М» 136)



Чинна редакція заходу Запропонована редакція
заходу програми /

Результат

матеріальної допомоги
згідно з цим Порядком
мають особи місце
проживання
(перебування) яких
задеклароване/зареєстр

оване | на території
Івано-Франківської
області.

матеріальної допомоги
згідно з цим Порядком
мають особи місце
проживання
(перебування) яких
задеклароване/зареєстр

оване | на території
Івано-Франківської
області, зокрема люди

ВПО,
зареєстровані в Єдиній
з-поміж які

інформаційній базі
даних про внутрішньо
переміщених осіб на
території Івано-
Франківської області.

програми / положення запропонованих змін
НПА положення НПА та/або доповнень

Абз2 п. 2 Порядку: | Абз.2 п. 2 Порядку: | Абз.2 п. 2 Порядку:
право | на отримання | право з на ї отримання | право з на отримання

матеріальної допомоги
згідно з цим Порядком
мають особи місце
проживання
(перебування) яких
задеклароване/зареєстр
оване | на | території
Івано-Франківської
області, зокрема люди
згпоміж ВПО, які
зареєстровані в Єдиній
інформаційній базі
даних про внутрішньо
переміщених осіб на
території Івано-
Франківської області.

Голосували: «За» - 18, «Проти» - 0, «Утримались»- 0.

Голова Ради з питань ВПО

Секретар Ради з питань ВПО

Галина КОС

Ірина АКИМЕНКО



ПРОТОКОЛ М» 8

Відкритого розширеного засідання Ради з питань внутрішньо
переміщених осіб при Івано-Франківській військовій (державній)
адміністрації.
26.03.2025 м. Івано-Франківськ
офлайн/онлайн
початок: 16:00
Місце проведення засідання: вул. Січових Стрільців, 8, м. Івано-Франківськ
(приміщення Центру захисту прав людини в Івано-Франківській області).
Запрошені:
Людмила Сірко - заступник голови івано-Франківської облдержадміністрації.
Віталій Вербовий - представник Уповноваженого ВРУ з прав людини Івано -

Франківської області.
Галина Сеник - заступник директора департаменту соціальної політики Івано-
Франківської облдержадміністрації.
Віктор Кімакович - директор департаменту освіти і науки Івано-Франківської
облдержадміністрації.

Наталія Незвецька - начальник управління обслуговування громадян
Головного управління Пенсійного фонду України в Івано-Франківській
області.
Тетяна Абрамчук - представник АТ «Державний Ощадний Банк України».
Дмитро Савуляк - регіональний юрист БО "ССС.
Запрошені представники районних державних (військових) адміністрацій,
голів міських, селищних, сільських рад, управлінь соціального захисту
населення, структурних підрозділів з питань соціального захисту населення,
Рад з питань ВПО області та представники громадських організацій.
Всього присутніх 78 осіб , зних 25 ВПО

На засіданні присутні 20 з 20 членів обласної Ради з питань ВПО:
голова Ради Галина Кос;
заступник голови Ради Світлана Дем'янчук;
секретар Ради Ірина Акименко,
члени Ради: Марія Водвуд, Тетяна Гоголь, Світлана Головчук, Іванна

Кащишин, Ольга Крохмальова, Наталія Куліш, Андрій Ляшко, Людмила
Осадча, Надія Павлишин, Наталія Привар, Світлана Шевченко, Олена Рогова,
Марія Євчук, Лідія Сенюта, Андрій Кузь, Артем Ловягін, Наталія
Вишневецька.

Засідання є правомочним.



Проєкт порядку денного засідання:

1. Презентація спеціальної доповіді Уповноваженого Верховної Ради
України з прав людини щодо доступу до освіти дітей та молоді з
тимчасово окупованих територій.

2. Звіт діяльності Ради з питань ВПО при Івано-Франківській ОВА за
2024 рік. Планування роботи Ради на 2025 рік.
Постанова КМУ 1225 від 25.10.2024 | «Про реалізацію
експериментального проекту щодо надання субсидії на оплату
вартості або частини вартості найму (оренди) житлового приміщення
та компенсації частини податку на доходи фізичних осіб та
військового збору».

4. Житло:
Пільгове кредитування для ВПО.
Порядок отримання компенсації за пошкоджене/зруйноване житло.

5. Різне.

Хід засідання.

Затвердження порядку денного засідання

Слухали: Кос Г. М. - голова обласної Ради з питань ВПО, яка виступила з
пропозицією затвердити порядок денний засідання.

Голосували: «ЗА» - одноголосно.

лек

УХВАЛИЛИ: затвердити наступний порядок денний засідання:
Презентація спеціальної доповіді Уповноваженого Верховної Ради
України з прав людини щодо доступу до освіти дітей та молоді з
тимчасово окупованих територій.
Звіт діяльності Ради з питань ВПО при Івано-Франківській ОВА за 2024
рік. Планування роботи Ради на 2025 рік.

. Постанова КМУ 1225 від 25.10.2024 «Про | реалізацію
експериментального проекту щодо надання субсидії на оплату вартості

або частини вартості найму (оренди) житлового приміщення та
компенсації частини податку на доходи фізичних осіб та військового
збору».
Житло:
Пільгове кредитування для ВПО.
Порядок отримання компенсації за пошкоджене/зруйноване житло.
Різне.



Протокол

Вітальне слово.
Людмила Сірко привітала учасників наради від імені голови обласної

державної адміністрації - начальниці обласної військової адміністрації
Світлани Онищук. Вона розповіла про впровадження проєктів щодо підтримки
ВПО, обладнання житла для їх проживання на Прикарпатті. Інформаційно-
консультативну роботу з переселенцями та роботу мобільних бригад, їх

працевлаштування та правовий захист. Область тісно співпрацює з

міжнародними благодійними організаціями та триває робота з формування
фондів житла, призначеного для тимчасового проживання ВПО. Активно

працюють щодо забезпечення умов безбар'єрності у житлових приміщеннях.
Зауважила що ВПО органічно інтегровані у громади області, мають

можливість отримувати медичні, соціальні, освітні та інші послуги. Запросила
ВПО активно долучатися до різноманітних заходів, які є важливою складовою
їх адаптації та соціальної інтеграції в нові громади.

1. Презентація спеціальної доповіді Уповноваженого Верховної
Ради України з прав людини щодо доступу до освіти дітей та
молоді з тимчасово окупованих територій.

Слухали:

Віталій Вербовий презентував спеціальну доповідь Уповноваженого
Верховної Ради України з прав людини щодо доступу до освіти дітей та молоді
з тимчасово окупованих територій та зазначив наступне.

Надзвичайно важлива тема - освіта на тимчасово окупованих
територіях. Це питання, яке безпосередньо стосується майбутнього наших
дітей, майбутнього нашої країни.

Ми розуміємо, що освіта на тимчасово окупованих територіях перебуває
в надзвичайно складному становищі, Російська окупаційна влада намагається
нав'язати свою пропаганду, руйнуючи українську систему освіти та
позбавляючи наших дітей можливості здобути якісну освіту.

Ми не можемо залишатися осторонь цієї проблеми. Наш обов'язок -
зробити все можливе, щоб захистити права наших дітей на освіту, зберегти
українську ідентичність та забезпечити їм майбутнє в Україні.

Сьогодні на ТОТ перебуває близько 600 тисяч дітей шкільного віку. І

лише 7,46 із них мають можливість навчатися за українськими освітніми
програмами.

Попри всі виклики, у 2024 році понад 11 тисяч дітей із ТОТ стали
студентами українських закладів вищої освіти, Для порівняння, у 2023 році
через освітні центри вступило лише 1608 осіб. Такий значний ріст -- це не
просто статистика, а результат наполегливої роботи.



Сьогодні тут присутні всі, хто працює із ВПО та для ВПО, а деякі із вас
це роблять постійно та без вихідних. Насправді саме завдяки вам, та вашій
роботі, підтримці, допомозі в області проживає понад 100 тис ВПО, з яких
понад 30 тис дітей. І власне це показник того що ці діти навчаються зв

українських школах.
Саме тому потрібно зробити все можливе для адаптації та інтеграції в

українське суспільство після повернення дітей та молоді із ТОТ.
Власне Спецдоповідь - це як дорожня карта для всіх органів влади, щоб

якнайбільше дітей долучалося до української освіти на всіх рівнях, а не
залишалося під впливом окупаційної пропаганди.

Слухали: Галину Кос - з пропозицією прийняти надану інформацію до
відома.

Голосували: «ЗА» - одноголосно.
УХВАЛИЛИ: Прийняти надану доповідь до відома.

2. Звіт діяльності Ради з питань ВПО при Івано-Франківській ОВА
за 2024 рік. Планування роботи Ради на 2025 рік.

Слухали:
Галину Кос, яка презентувала звіт діяльності Ради з питань ВПО при

Івано-Франківській ОВА за 2024 рік та планування роботи Ради на 2025 рік.
Івано-Франківською обласною державною (військовою) адміністрацією

затверджено розпорядження «Про утворення Ради з питань внутрішньо
переміщених осіб при Івано-Франківській обласній державній (військовій)
адміністрації» від 31.08.2023 Ме 333. Важливо, що Рада ВПО створено задля
участі у реалізації регіональної політики у сфері захисту прав та інтересів
внутрішньо переміщених людей.

Рада ВПО -- це дієвий інструмент для інтеграції переселенців. Члени
ради уже беруть активну участь у громадському житті, а згодом можуть
долучатися і до розробки законодавчих документів для покращення життя
ВПОв області.

У склад Ради увійшли 20 осіб, з них 6 працівників обласної державної
(військової) адміністрації, 10 внутрішньо переміщених людей та 4
представники громадських об'єднань, які впроваджують діяльність у сфері
забезпечення захисту прав внутрішньо переміщених осіб.

У 2024 році проведено 5 засідання Ради ВПО, на яких:
Доводилась до відома членів Ради інформація:

- про пропозиції від служби зайнятості для внутрішньо переміщених осіб;
. про діючі гранти для ВПО щодо започаткування та відновлення власної

справи;
-. щодо подовження виплати допомоги на проживання ВПО;
-. особливості кредитування за державною програмою єОселя;

Відповідно до стратегічного та операційного плану діяльності Ради
було створено 5 робочих груп:



1. Підтримка ВПОз питань, що належать до охорони здоров'я - Питання
освіти та культурної інтеграції;

2. Житлові питання;
3. Соціальний захист;
4. Реалізація ВПО у професійній діяльності, працевлаштування та

соціалізація і адаптація;
5, Комунікація з благодійними | та громадськими організаціями.

інформаційна робота, висвітлення діяльності у ЗМІ.
Команда БО «БФ «Стабілізейшн Суппорт Сервісез» спільно з Радою з

питань ВПО провели дослідження обласних політик у сфері соціального

захисту населення, які реалізуються в Івано -Франківській області.
» Робочою групою напрацьовані відповідні рекомендації для органів

виконавчої влади та органів місцевого самоврядування щодо внесення
змін та доповнень до чинних місцевих програм.

» Напрацьовані рекомендації направлено 1 до обласної державної
(військової) адміністрації з пропозиціями внести їх до обласних

програм.
На постійній основі голова Ради з питань ВПО та члени обласної ради

беруть участь у різноманітних заходах де представляють область та інтереси
ВПО. Такі заходи дозволяють обмінятися досвідом, а також окреслили
актуальні питання інтеграції ВПО, державні та місцеві можливості
підтримки, системи соціальних послуг, а також успішні практики адаптації.
Отримані напрацювання та обмін досвідом дають можливість покращити
роботу Ради з питань ВПО.

На планування винесли питання продовження активної роботи членів

Ради за напрямками у робочих групах.

Пропозиція прийняти звіт.
Голосували: «ЗД» - одноголосно.
УХВАЛИЛИ: Прийняти звіт. Рекомендувати Івано--Франківській ОВА

оприлюднити даний звіт на офіційному сайті в розділі ВПО. Оприлюднити звіт

про діяльність ради на сторінці у ФБ.

З Постанова КМУ 1225 від 25.10.2024 «Про реалізацію
експериментального проекту щодо надання субсидії на оплату вартості

або частини вартості найму (оренди) житлового приміщення та
компенсації частини податку на доходи фізичних осіб та військового
збору».

Слухали: Наталію | Незвицьку, яка | розповіла | про | реалізацію
експериментального проекту в нашій області.

Новий вид субсидії для переселенців передбачає часткову або повну
оплату за оренду житла. При цьому, субсидія на оплату комунальних платежів
ніяких чином не впливатиме на отримання субсидії на оренду житла - їх
можна буде отримувати одночасно.



Скористатися | програмою можуть внутрішні переселенці, які

відповідають таким критеріям:
ВПО, які перемістилися до будь-якого регіону, що перебуває під контролем
України, і не мають у власності житла на цих територіях із загальною площею
понад 13,65 м2 на кожного члена сім'ї;
родини ВПО, житло яких знищено/пошкоджено і непридатне для проживання;
родини, які витрачають на оренду житла понад 20 Уо сукупного доходу;
ВПО, які не отримують допомогу на проживання;
ВПО, які не є учасниками програми "Прихисток".

Станом на березень 2025 в області субсидію оформила одна сім'я з числа
внутрішньо переміщених осіб.
УХВАЛИЛИ: максимально поширювати інформацію про реалізацію
експериментального проєкту в нашій області, рекомендувати ВПО, які можуть
скористатися новим видом субсидій на оренду житла для переселенців
подавати документа на її оформлення

4. Житло
е Пільгове кредитування для ВПО.

Слухали: Тетяна Абрамчук.
єОселя - це урядова програма пільгових кредитів на придбання житла.

Вона була започаткована у жовтні 2022 року. Для переселенців єОселя стала
доступною з серпня 2023 року.

За державною програмою єОселя доступні два варіанти оформлення
іпотеки - під 390 та 7У6 річних. Для ВПО придбати житло можна під 7У5 річних.

Також у цю категорію входять ветерани війни та члени їх сімей,
учасники бойових дій (а також сім'ї загиблих захисників), люди, які отримали
інвалідність через війну, українців, які не мають нерухомості або у власності
яких менше 52,5 кв. м. для однієї людини та додатково 21 кв. м. на кожного
члена родини.

Банки-партнери єОселі: "Ощадбанк", "ПриватБанк", "Укргазбанк",
"Глобус банк", 5ку ВапК, "Укрексімбанк", Зеп5е Вапк та "Банк Кредит
Дніпро".

Кому можуть видати пільговий кредит:
ті, хто розраховує на іпотеку за єЄОселею, повинні бути повнолітніми, не
старшими за 70 років на дату завершення договору іпотеки;
не фігурувати у санкційних списках;
не брати участь в інших державних програмах з купівлі житла.
За даними уряду, з початку цього року за програмою єОселя українці взяли
кредити на придбання 2 800 квартир та 87 приватних будинків. Сума виданих
кредитів становить майже 5 млрд гривень. Від початку запуску програми
кредити отримали 9 212 родин на 14,2 млрд гривень.



е. Порядок отримання компенсації за пошкоджене/зруйноване житло.
Слухали: Дмитро Савуляка, регіонального юриста БО «ССС» в Івано-
Франківській області.

Під час доповіді було обговорені проблемні питання, з якими найчастіше
стикаються внутрішньо переміщені особи під час отримання компенсації за
зруйновано/пошкоджене житло. Було акцентовано увагу, що наразі отримати
компенсацію особи, житло яких знаходиться на ТОТ чи на території, де

ведуться бойові дії на мають можливості, тому важливо розвивати програми
надання соціального жила для ВПО на період очікування отримання
компенсаціїі залучати до цих процесів представників рад ВПО.

Слухали: Галину Кос - з пропозицією | рекомендувати (Івано-
Франківській ОВА та органам місцевого самоврядування області залучати
ВПО та ради ВПО до процесу прийняття рішень щодо формування та
розподілу соціального чи тимчасового житла, що можливо шляхом включення
до різних робочих груп чи громадських рад . Сприяти створенню єдиної бази
житла для ВПО, організувати та сприяти проведенню в першу чергу
інвентаризації вільних приміщень комунальної власності які можуть бути
використані для житла ВПО

Голосували: «ЗА» - одноголосно.

5, Різне.

Слухали: Ірину Акименко - головного спеціаліста відділу соціальної
підтримки внутрішньо переміщених осіб департаменту соціальної політики
Івано-Франківської облдержадміністрації, яка розповіла що Департамент
соціальної політики Івано-Франківської обласної державної
адміністрації разом з обласною Радою з питань ВПО розробив соціологічне
опитування присвячене потребам внутрішньо переміщених осіб в Івано-
Франківській області.

Мета опитування - дослідження основних проблем та потреб, які
виникають у соціалізації та інтеграції ВПО для подальшого врахування в
соціальних проєктах розвитку регіону.

На основі результатів опитування буде проаналізовано потреби. Отримані
дані будуть використовувати тільки у узагальненому вигляді.

Рекомендувати всім радам ВПО в області, Гвано-Франківській ОВА та
громадам області максимально поширити даний опитувальник з метою
залучення до заповнення ВПО які проживають в області для врахування їх
потреб.

Голосували: «ЗА» - одноголосно.

Голова Ради з питань ВПО їРИ Галина КОС

Секретар Ради з питань впо Ірина АКИМЕНКО

Ро



ПРОТОКОЛ
Робочої зустрічі представників обласної Ради з питань ВПО Івано-

Франківської області з представниками Рад з питань ВПО
Надвірнянського району та представниками Рад ВПО утворених при

територіальних громадах Надвірнянського району.
(

04.04.2024 10:00 год. м. Надвірна

В засіданні взяли участь представники обласної Ради з питань ВІ.
представники Ради з питань ВПО Надвірнянської РДА та представники РадвноО
утворених при територіальних громадах Надвірнянського району.

На засідання були запрошені Петро Хмельовський - голова Надвірнянської
державної адміністрації, представник Уповноваженого Верховної Ради України з

прав людини в Івано-Франківській області, керівництво та відповідальні
працівники за роботу з внутрішньо переміщеними особами управління
соціального захисту населення райдержадміністрації, представники благодійних
фондів «Карітас-Надвірна» та «Рокада».

Цей захід проведений для об'єднання представників області, районів,
громад та ВПО. Його мета: обговорення ключових питань та можливостей, які

стосуються ВПОу області.

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:

Головує: Кос Галина Миколаївна - голова обласної Ради з питань ВПО Івано-
Франківської області

1. Вітальне слово.
Хмельовський П. М.

2. Метазустрічі.

Кос ГМ

3. Про діяльність Ради з питань ВПО Надвірнянської РДА

Свідрак ЛЯ

4. Про результати діяльності, проблемні питання та подальші напрямки
міських, селищних, сільських Рад.

Представники Рад ВНО

5. Благодійний фонд «Рокада», презентація проекту працевлаштування
ІлуеШРрооа



Вадим Підгайний, Віра Жужано

6. Різне.

Протокол
1. Вітальне слово

Слухали:
Хмельовського П. М. - голова Надвірнянської РДА, який привітав вко

присутніх та побажав плідної роботи та наголосив, що ВПО доводиться
проходити досить складний процес спершу адаптації на новому місці, а далі -
інтеграції у громаді. Тому мають бути розроблені ефективні інструменти, як на
державному, так і на місцевому рівнях.

2. Мета зустрічі.

Слухали:
Кос Г. М. - Голова Ради з питань ВПО при Івано-Франківській ОДА

ноголосила, що соціальна адаптація внутрішньо переміщених людей - один з
викликів, який постав у час війни та на важливості тісної співпраці Рад обласного
і районного значення для вирішення проблемних питань безпосередньо на місці
виникнення.

3. Про діяльність Ради з питань ВПО Надвірнянської РДА

Слухали:
Свідрак Л. Я. - розповіла про основні аспекти діяльності Ради з питань ВПО

Надвірнянської райдержадміністрації.

4. Про результати діяльності, проблемні питання та подальші
напрямки міських, селищних, сільських Рад.

Слухали:

Досвідом роботи з внутрішньо переміщеними особами поділились заступник
голови Делятинської селищної ради Петро Якимець та керуючий справами
Яремчанської міської ради Василь Озорович. Важливі питання із забезпеченням
житлом та надання гірського статусу ВПО підняв у своїй доповіді заступник
голови Координаційної ради, начальник офісу соціальних послуг Надвірнянської
міської ради Василь Василенко.

Відбувся відкритий діалог та обмін ідеями, спрогнозовано нові можливості
для спільних ініціатив та проектів Рад ВПО.



5. Благодійний фонд «Рокада», презентація проекту працевлаш
ІлуеШрооа

Слухали:
Кузя Андрія - фахівця із взаємодії з органами влади БО «БФ «РОКАЛ з

Який наголосив на важливості тісної співпраці Рад обласного і райони

значення для вирішення проблемних питань безпосередньо на місці виникне»
Вадим  Підгайний та Віра Жукова презентували інформацією

працевлаштування ВПО. Основною метою Фонду є не тільки надання засо

працевлаштування, а й наділити внутрішньо переміщених осіб необхідні

ресурсами для створення стабільного фінансового забезпечення.

Голова Ради з питань ВПО . Галина КОС

Секретар Ради з питань ВПО Ірина АКИМЕНКО


